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 PROTOKÓŁ Nr XVI.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 15 kwietnia 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

 Sesja odbyła się w Sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława 

Dąbrowskiego 41 , początek godzina  14.00. Sesję otworzył  i jej przewodniczył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Nowe Miasto Zenon Rabęda. Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: 

Vice Przewodniczącego rady Miasta Tomasza Sroczyńskiego, Radnego Rady Miasta Marka Budniaka, 

Dyrektora Zakładu Komunalnego Lecha Klima, Joannę Izydorczyk Specjalistę ds. Oświaty, 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Mariusza Zalewskiego, Zastępcę Zarządu dzielnicy Sebastiana 

Jagiełowicza, Panią Kierownik  Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie i 

Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  Dzielnicy. 

Przewodniczący Rady  Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność 

wymaganego quorum. Na sali obecnych było 15 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

Rolę Sekretarza obrad pełnił radny Marek Karwacki. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym w 

zawiadomieniach, po czym spytał o propozycje zmiany. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na dodanie 

do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał i podjęcie stanowisk: 

1/ w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia numerów porządkowych jednostkom 

oświatowym druk nr 158, 

2/ w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wzorów formularzy podatkowych – druk nr 159, 

3/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 160, 

4/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 161, 

5/ w sprawie opinii o projekcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Lubuskiego Parku 

Przemysłowego – druk nr 162, 

6/ w sprawie opinii o wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach miasta Zielona 

Góra – druk nr 164.  

 

Przewodniczący Rady spytał o inne propozycje zmiany porządku obrad. Zmian nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, następnie poprosił o przegłosowanie 

porządku obrad wraz z  wniesionymi poprawkami. Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty 

jednogłośnie. 
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3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji. Sekretarz oświadczył, że zostały zgłoszone uwagi do protokołu 

przez radnego Krzysztofa Wołczyńskiego Radnego Dzielnicy. Radny Krzysztof Wołczyński wnioskuje o 

wprowadzenie następującego zapisu w punkcie 9 str. 6 dotyczącego projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w 

granicach administracyjnych miasta Zielona Góra – druk nr 143: „Krzysztof Wołczyński powiedział, iż 

jest przeciwny wprowadzaniu dodatkowych opłat dla mieszkańców byłej gminy. Opłaty te pozostają 

również  w sprzeczności ze składanymi deklaracjami Pana Prezydenta Zielonej Góry, iż po połączeniu 

miasta i gminy nikt nie straci. Nadto uchwała jest nieprzygotowana w sposób odpowiedzialny gdyż nie 

ma jasnych porównań, jakie opłaty obowiązywały w byłej gminie w porównaniu do przedstawionych w 

uchwale. Krzysztof Wołczyński oświadczył, iż składał wniosek na komisjach o odrzucenie proponowanej 

uchwały, ale większością uczestniczących radnych wniosek został odrzucony”. 

 

Decyzją Przewodniczącego Rady Dzielnicy protokół przebiegu Sesji nr XV.2016 nie został poddany 

głosowaniu. Po uwzględnieniu poprawek protokół zostanie przedłożony do podpisania.  

 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i zajęcie stanowisk 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił  pierwszy projekt uchwały dotyczący opinii o 

projekcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego Przedszkola Publicznego z siedzibą w 

Przylepie – druk nr 149.    

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  projekt uchwały  był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji, w związku z tym poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

przekazał, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki przekazał, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz przekazał, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 9 radnych, 6 

radnych wstrzymało się od głosu,  nikt z radnych nie był przeciw, 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.144.2016 
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2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przystąpił do  następnego  projektu uchwały dotyczącego opinii 

o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 41 w Zielonej Górze – druk 

nr 150. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki poinformował, że Komisja 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz 

poinformował, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu, nikt z radnych nie był przeciw. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.145.2016 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przystąpił do  kolejnego  projektu uchwały dotyczącego  opinii o 

projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Przedszkolu nr 41 w Zielonej Górze – 

druk nr 151. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu, nikt z radnych nie był przeciw. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.146.2016 
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4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przystąpił do omówienia  kolejnego  projektu uchwały 

dotyczącego wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Miejskiego Przedszkola 

nr 42 w Zielonej Górze – druk nr 152. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał projekt głosowaniu. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu, nikt z radnych nie był przeciw. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.147.2016 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił  kolejny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o 

projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Przedszkolu nr 42 w Zielonej Górze – 

druk nr 153. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt  uchwały  był  omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu, nikt z radnych nie był przeciw. 
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Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.148.2016 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił kolejny  projekt uchwały dotyczący zaopiniowania 

projektu w sprawie utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 43 – druk 154.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji,  w związku z tym poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał projekt uchwały głosowaniu. Za przyjęciem głosowało 11 

radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie – uchwała nr XVI.149.2016 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu w sprawie nadania statutu Miejskiemu Przedszkolu nr 43 w Zielonej Górze – druk nr 

155. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu. 
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Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.150.2016 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu w sprawie utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 44 w Zielonej Górze – druk nr 156. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - uchwała nr XVI.151.2016 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przystąpił do omówienia projektu uchwały dotyczącego  

wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Przedszkolu nr 44 w 

Zielonej Górze – druk nr 157. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, dlatego poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Głos zabrał radny Krzysztof Wołczyński 

sugerując, iż statut nad którym podjęte jest głosowanie nie został konsultowany ze wszystkimi 

instytucjami, z którymi być powinien. Pytanie zatem jakie padło – z jakimi instytucjami konsultowany był 

statut?  



7 

 

Odpowiedzi udzieliła Joanna Izydorczyk informując, że statut konsultowany był z organizacjami 

pozarządowymi, zgodnie z Zarządzeniem Pana Prezydenta wywieszony na stronie BIP przez 7 dni i 

Zielonogórską Radą Pożytku Publicznego. Ta Rada wydała na posiedzeniu opinię pozytywną. Również 

organizacje pożytku publicznego nie wniosły żadnych uwag. Nie każda uchwał podlega wszystkim 

instytucjom, jakie uwzględnione zostały na formularzu ogólnoprzyjętym z ISO. Projekt był konsultowany 

ze wszystkimi instytucjami, z którymi powinien był.  

Radny Marek Karwacki spytał czy wszystkie organizacje pożytku publicznego otrzymały informację o 

konsultacjach drogą elektroniczną?  

Odpowiedzi udzieliła Joanna Izydorczyk informując, że sam statut z przepisów oświatowych nie ma 

wymogu konsultowania z organizacjami pozarządowymi. Na terenie miasta jest przyjęta taka zasada 

dobrowolności konsultacji, aktu prawa miejscowego.  Ona nie wynika z przepisów oświatowych, że 

powinien być konsultowany. Natomiast z zarządzenia Prezydenta Miasta wynika, że Pan Prezydent 

chce konsultować te projekty z organizacjami pozarządowymi, stad ten zapis, że wymagana jest opinia 

organizacji. Organizacjom pozarządowym znana jest forma konsultacji. 

Radny Marek Karwacki powiedział, że brak było konkretnej informacji o prowadzonych konsultacjach. 

Radny Sebastian Jagiełowicz powiedział, że sam projekt uchwały był skierowany do Rady Działalności 

Pożytku Publicznego, która zrzesza organizacje pozarządowe na terenie miasta Zielona Góra, i z której 

to organizacje wybrały przedstawicieli do Rady Pożytku Publicznego. Przekonsultowanie projektu 

uchwały z Radą Pożytku Publicznego już jest bardzo dobrym rozwiązaniem, a wysyłanie projektu 

uchwały do organizacji na terenie miasta (co najmniej do 600) może być problematyczne. 

Radna Agnieszka Kozakiewicz potwierdziła, że dochodzą informacje z urzędu wysyłane drogą mailową 

do organizacji.  

Radny Sebastian Jagiełowicz zasugerował, aby  przedstawiciele organizacji pozarządowych  

aktualizowali adresy mailowe w celu uniknięcia podobnych sytuacji o niedoinformowaniu. 

 

Odpowiedzi udzielone na zadane pytanie, radny Krzysztof Wołczyński przyjmuje jako wyjaśnienie. 

 

Nie zgłoszono więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.152.2016 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przystąpił do kolejnego punktu obrad, czyli  opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia numerów porządkowych jednostkom oświatowym – druk nr 158. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był już omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, 3 

radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.153.2016 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów 

formularzy podatkowych – druk nr 159. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały nie był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji. Zaproponował zabranie głosu w sprawie. 

 

Głosu zabrał Radny Sebastian Jagiełowicz tłumacząc na czym polega zmiana. Zmianie ulega paragraf 

3 poprzedniej uchwały, który otrzymuje brzmienie, ze uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia ogłoszenia w dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego, a nie jak było z dniem ogłoszenia, 

co zakwestionowało RIO. 

 

Przywitano Pana Stanisława Domasza-Domaszewicza Zastępcę Dyrektora Departamentu ds. 

Komunalnych  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał głosowaniu projekt uchwały. Za przyjęciem głosowało 14 

radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. Jeden z radnych był nieobecny 

podczas głosowania – R.Jankowski. 

 

Uchwała została podjęta - uchwała nr XVI.154.2016 

 

12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił  kolejny  projekt uchwały dotyczy zmieniającej 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 160. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy otworzył dyskusję. Głos zabrał radny Sebastian Jagiełowicz, który 

poinformował, że projekt uchwały wyraża opinię w sprawie propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice przyjętych uchwałą Zebrania Wiejskiego 

sołectwa Barcikowice w dniu 30 marca 2016 r. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji mieszkańców sołectwa Barcikowice na inwestycje w ramach funduszu Integracyjnego. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 



9 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały głosowaniu. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania jeden z radnych był 

nieobecny – R. Jankowski. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała  nr XVI.155.2016 

 

13/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy  zmieniającej 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 161. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy otworzył dyskusję, udzielając głosu radnemu Sebastianowi 

Jagiełowiczowi. Radny poinformował, że mieszkańcy w drodze głosowania podjęli decyzję o 

dofinansowaniu inwestycji o brakującą kwotę 8.805,75 zł ze środków funduszu inwestycyjnego 

przypadającą na starą część Łężycy. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały i poprosił  Przewodniczących Komisji o 

przegłosowanie projektu uchwały. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, 

nikt nie  wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania jeden z radnych był nieobecny – R. Jankowski. 

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.156.2016 

 

14/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił  kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Lubuskiego Parku 

Przemysłowego – druk nr 162.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy otworzył dyskusję, udzielając głosu radnemu Sebastianowi 

Jagiełowiczowi. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 

głosu.  

 

Uchwała została zaopiniowana jednomyślnie - uchwała nr XVI.157.2016 

 

15/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przedstawił  ostatni  projekt uchwały dotyczący wydania opinii o 

wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach miasta Zielona Góra – druk nr 

164.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował,  że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji, jednak korzystając z okazji Pana Lecha Klima Dyrektora Zakładu 

Komunalnego poprosił o zadawanie pytań, jeżeli ktoś ma jakieś wątpliwości. 
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Głos zabrał radny Krzysztof Wołczyński, który poinformował, że niektórzy z obecnych sołtysów pierwszy 

raz słyszą o wysokości stawek czynszu najmu. Zapytał czy Dyrektor Lech Klim może przekazać 

oficjalnie informacje, co miało miejsce? 

Dyrektor Lech Klim odpowiedział, że projekt tego Zarządzenia jest sprzed roku, konsultacje w tej 

sprawie odbyły się. Na piśmie są  przedstawione wysokości stawek najmu, jakie zostały uzgodnione. 

Dyrektor wyraził zaskoczenie stwierdzeniem, że rzekomo nie wszystkie stawki zostały skonsultowane. 

Potwierdził, że wszystkie stawki na pewno były konsultowane.  

Głos w sprawie zabrała radna Sylwia Brońska pytając Pana Dyrektora, jak to jest w przypadku świetlic 

nowo wybudowanych, ze środków unijnych, za które opłat nie można było pobierać. 

Dyrektor Lech Klim poinformował, że nie wszystkie świetlice ujęte są w Zarządzeniu Wójta Gminy 

Zielona Góra, ponieważ były w trakcie remontu, dotyczy to m.in. świetlicy w sołectwie Krępa. Dla 

niektórych świetlic minął okres trwałości klauzuli dotyczącej braku możliwości pobierania opłaty. 

Wszystko będzie porządkowane i stosownie naliczane. Dla 5 świetlic będzie naliczana już opłata, 

zgodnie z propozycjami rad sołeckich i sołtysów. .  

Radny Krzysztof Wołczyński wyraził zadowolenie z prowadzenia wszystkich działań związanych ze 

świetlicami przez pana Dyrektora.  

Radna Dorota Bojar spytała, gdzie trafiają środki z tytułu pobieranych opłat za wynajem? 

Dyrektor Klim wyjaśnił, że od 1 stycznia zmieniła się forma organizacyjna Komunalnego Zakładu 

Gospodarczego. Obecnie jest jednostką budżetową. Wszystkie wpływy które dotychczas pobierane były 

z tytułu opłat czynszu za lokale użytkowe w tym świetlice czy opłaty cmentarne teraz trafia do budżetu 

miasta. Nie są to już przychody KZG. KZG otrzymuje dotacje od miasta na swoją działalność. Czyli 

ogólnie rzecz ujmując te środki, które pochodzą z tytułu opłat za świetlice nie wpływają bezpośrednio do 

świetlic.  

Pan Stanisław Domasz-Domaszewicz dodał że, to radnych zaopiniowali pozytywnie zmianę formy 

organizacyjnej i prawnej Komunalnego Zakładu Gospodarczego. KZG przestał być zakładem 

budżetowym i stal się jednostka budżetową. A przepisy w jednostkach budżetowych obowiązują takie 

od lat. 

  

Przewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało jednogłośnie 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  

wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie - uchwała nr XVI.158.2016 
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5.Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował, że wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane. 

Wyraził prośbę o składanie interpelacji lub pytań.  

 

Radny Czesław Śnieżko złożył pisemną interpelację dotyczącą utworzenie funduszu 

pomocowego w celu wsparcia mieszkańców sołectwa Krępa podłączonych do nowej instalacji 

kanalizacyjnej oraz dotyczącą kontroli opróżniania szamb na terenie miejscowości, w których 

uruchomiono instalację kanalizacyjną.  

 

Radny Jerzy Żetecki poinformował, że w wyniku trwającej budowy drogi S3 w rejonie sołectwa 

Zawada utrudniony jest przejazd mieszkańców sołectwa Zawada, Jany i Stożne do posesji. Zgłosił 

prośbę o podjęcie interwencji w sprawie łatania dziur na drodze asfaltowej na odcinku Jany-Stożne. 

 

Radny Tadeusz Borek zwrócił się z pytaniem, kto zajmuje się utrzymaniem czystości dróg w 

sołectwach po zimie, ponieważ nie widać żadnych podejmowanych działań w sołectwie Przylep. Wyraził 

również podziękowanie dla Dyrektora Komunalnego Zakładu Gospodarczego za oczyszczenie parku w 

sołectwie Przylep.  

 

Radny Krzysztof Wołczyński złożył pisemna interpelację dotyczącą prośby o przekazanie 

informacji rozpoczęcia budowy dróg w starej części Łężycy oraz dotyczącą prośby przekazania 

informacji w sprawie przekazania środków finansowych dla Zakładu Komunalnego na realizację prac na 

boisku w sołectwie Łężyca.   

 

Radna Dorota Bojar spytała, kiedy zostaną rozpoczęte prace związane z budową ścieżki 

rowerowej. Sebastian Jagiełowicz wyjaśnił, że firma, która została wyłoniona drogą przetargową 

ogłosiła bankructwo i miasto zamierza ponownie uruchomić procedurę przetargową na tę inwestycję.  

 

 

6.Sprawy różne 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz przedstawił krótką ofertę kredytowania BOŚ Banku i zachęcił do 

korzystania z oferty. 

 

Radny Jerzy Szczepski przedstawił problem wjazdu do miejsca zamieszkania mieszkańców ul. Przylep-

Robotnicza w sołectwie Przylepie. Zwrócił się z prośbą o spotkanie z mieszkańcami przy okazji 

projektowania ulic w sołectwie. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz podziękowała Dyrektorowi KZG za zaangażowanie się w akcję 

„wiosenne sprzątanie Osiedla Czarkowo”. 

 

Radna Dorota Bojar poinformowała ze zebrano 740 ankiet z podpisami w sołectwie Ochla odnośnie 

budowy obwodnicy południowej i jej przebiegu. Wyraziła niechęć mieszkańców dotyczącą bliskości 

obwodnicy sołectwa Ochla.  

O zabranie głosu w tej sprawie Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Miasta Tomasza Sroczyńskiego, który przekazał, że po konsultacjach uwzględniona została 

prośba mieszkańców. Po konsultacjach przyjęto 3 wariant budowy, który uwzględnia maksymalną 

możliwą odległość od sołectwa Ochla i Jędrzychowa. Dodał, że żadne inwestycje wzdłuż obwodnicy nie 

będą prowadzone. Poinformował, że to, że zostały zabezpieczone pieniądze na wkład własny budowy 
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obwodnicy nie przesądza o budowie obwodnicy. Dopiero po otrzymaniu dotacji 100 mln można wyłonić 

wykonawcę i rozpocząć budowę. Na razie obwodnica jest pod znakiem zapytania.  

 

Radny Krzysztof Wołczyński poinformował Przewodniczącego Rady Dzielnicy, że nie otrzymał 

odpowiedzi na interpelację złożoną na poprzedniej sesji, a która dotyczy pobierania opłaty za wynajem 

sali. Kierownik Biura Dzielnicy Urszula Zamiatała wyjaśniła, że w dniu dzisiejszym wpłynął komplet 

informacji z wydziału oświaty, na podstawie których udzielona zostanie odpowiedź.  

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze  pytania. Pytań nie zgłoszono.  

                                             

Na tym  o godz. 15. 25 Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

 

 

Protokołowała                                  Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

 

……………………                            ……………………                                 …………………… 

Weronika Wziętek                          Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 

 


